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Szanowni mieszkańcy 

w zawiązku z tym, że Pan Burmistrz Lis z ważnych powodów nie 
może uczestniczyć w naszym spotkaniu, po konsultacji z częścią 
mieszkańców zaangażowanych w sprawie PSZOK-u 
zdecydowaliśmy o przeniesieniu zebrania wiejskiego na styczeń 
2016r. 

Przepraszamy za zmianę terminu, ale bardzo nam zależy na osobistym 
spotkaniu w tej sprawie z Burmistrzem, jako osobą która ostatecznie 
zdecyduje o lokalizacji PSZOK-u. Po ustaleniu z burmistrzem nowego 
terminu poinformujemy Państwa. 

Korzystając z okazji składam w imieniu własnym i Rady sołeckiej 
życzenia wszystkiego najlepszego, radosnych Świąt i Szczęśliwego 
nowego Roku. 


